
 

 

4.april 2024 

 
Referat 

SKOLEBESTYRELSESMØDE  
HILLERØDSHOLMSKOLEN 
torsdag d. 11. april 2024 

Kl. 19.00 – 21.30 
På Teams 

 
Mødedatoer i dette skoleår: 10/8, 12/9, 11.10, 23.11, 15.1, 27.2, 13.3, 11.4, 6.5 (årsmøde), 18.6 
 
 
Medlemmer af skolebestyrelsen: 
Forældrerepræsentanter: Jon Kristian Lange (JL), , Søren Møller Jensen (SJ), Morten Hemme (MH), 
Mads Thorning Pelle (MT), Anders Gilberg (AG), Anna Dybdal Jansdorf (AJ), Brian Bredal Kristensen 
(BK) 
Suppleanter: Per Svejstrup (PS), Tommy Bilenberg Morøe (TM) 
Medarbejderrepræsentanter: Marianne Juul Jensen (MJ), kasper Bjerregaard (KB) 
Elevrådsrepræsentanter: Victoria 9.H og Lea 9.H 
Ledelsesrepræsentanter: Muriel L. Nielsen (ML), Michael Østergaard (ØO) 
 
Afbud: JL, MH,   
 
Dagsorden:         Uddybning af punktet/Referat: 
 
Valgmøde 
 
Punkt Tid  

Valgmøde 
45 min. 

 
1. Orientering om skolebestyrelsesvalget v/Søren Møller Jensen  
2. Fremtidens opgaver i skolebestyrelsen v/Muriel Nielsen, skoleleder  
3. Valgregler og tidsplan v/Muriel Nielsen  
4. Spørgsmål fra mødedeltagerne til skolebestyrelsesvalget 

 

Link til valgmødet: Klik her for at deltage i mødet  

 

Link til skolebestyrelsesmødet: Klik her for at deltage i mødet  
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Bemærkninger til sidste mødets 
referat 

 
5.min 

 
Ingen bemærkninger 

https://teams.microsoft.com/l/meetup-join/19%3ameeting_Y2ExYzUzNTktNjg1Yy00ZDBhLTliNmMtMzM2YzZjYjlmZmMz%40thread.v2/0?context=%7b%22Tid%22%3a%22bcdadeed-aa3a-4e65-ae2a-e36cc4b4d235%22%2c%22Oid%22%3a%2231b9228a-8471-4435-8f66-62d2d0084d15%22%7d
https://teams.microsoft.com/l/meetup-join/19%3ameeting_MjE2NDg0NTItNDUxMS00ZjFhLTkwY2EtNmMyMzYzMTE5MmI5%40thread.v2/0?context=%7b%22Tid%22%3a%22bcdadeed-aa3a-4e65-ae2a-e36cc4b4d235%22%2c%22Oid%22%3a%2231b9228a-8471-4435-8f66-62d2d0084d15%22%7d
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Elevrådet 
 

10 
min 

 
Drøftelse af telefonpolitik og 9kl kommende 
skoleår. Området er på dagsordenen på 
kommende møde. 

03 

Ordensregler 
15 
min 

 
Præsentation af udkast til skolens nye 
ordensregler.  
Bestyrelsen godkender ordensreglerne. Men 
ønsker at der tilføjes rammer for at eleverne 
forlader matriklen i skoletiden. 
 

04 

Årsmøde 6.5 

30 
min 

Planlægning af teamer til årsmødet.  
 
”Stærke fællesskaber på Hillerødshomskolen” – 
oplæg med workshops.  
Jon og Anna afsøger oplægsholdere og vender 
tilbage snarest muligt. 
 
Søren skriver ud til klasserådene med 
forhåndsopfordring til deltagelse den 6/5-24 
 
Opfølgning på planlægning: 
Anna har stadig nogle muligheder. 
 
Muriel og Michael kontakter ressourceteamet om 
nogen kan holde et oplæg.  
PPR er også en mulighed. 
 
Det afklares primo kommende uge. 
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Håndtering af svære elevsager på 
skolen 
 

30 
Min. 

Lukket punkt 
Med udgangspunkt i de seneste begivenheder i 
Køge og Odense kommune drøfter 
skolebestyrelsen hvordan svære elevsager 
ønskes håndteret inden for rammen på skolen.  
 
Ledelsen fortæller om skolens tilgang. 
 
Det pædagogiske ben (inkl mægling) og 
Bekendtgørelsen for god orden i folkeskolen. 
 
Arbejdet med børn i mistrivsel drøftedes. 
 
Det drøftes hvorledes at ledelsen kan synliggøre 
hvordan man arbejder med området uden at 
tage udgangspunkt i enkeltsager. 
 
Der påtænkes at lave et princip på området.  
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Meddelelser 
 
Formanden: 
 
Ledelsen: 

 

 
5 
Min. 

 
 
Formanden: Der var dialogmøde i mandags – 
emnet var praksisfaglighed. 
Vi arbejder allerede godt med det på HHS – 
men har det stadigt som indsatsområde. 
Formanden var med i et formøde med B&U – 
mødet var lidt ukonkret, men afsøgte tanken om 
noget samarbejde på tværs af bestyrelser med 
udvalget. 
man drøftede blandt andet økonomi 
 
Ledelsen:  
 
Vi arbejder med en skoleplan og de 4 
indsatsområder vi arbejder med kommende 
skoleår.  
Der er nedsat udvalg der skal arbejde med 
trivsel i frikvartererne. 
Ligeledes på læseområdet. 
 
Fordybelse er et centralt begreb. 
 

- Fagfordelingen er gået i gang. 
 

Økonomi og budgetter er centralt i ledelsens 
arbejde. 
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Evt. 
 
5 
Min. 
 

Opfordring fra formanden: Kender man 
kandidater til bestyrelsen man kunne anspore, så 
tag fat i dem. 
 
Der er 4 pladser på valg.  
 

 

Pkt. kommende møde:  
 

 Anbefalinger om brug af skærm i folkeskolen og i HFO. 
 
 
Opsummering af hvilke handlinger, der skal sættes i værk som opfølgning på 
mødet: 

 


